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Bestuurlijke reactie op het rapport Onderzoeksevaluatie van het Kenniscentrum Duurzame 

Zorg 

 

 

Arnhem, juni 2019 

 

Het College van Bestuur van de HAN heeft besloten het rapport Onderzoeksevaluatie van het 

Kenniscentrum Duurzame Zorg, naar aanleiding van de visitatie zoals deze plaatsvond in 

november 2018, vast te stellen. 

 

Wij spreken hierbij onze dank uit aan de evaluatiecommissie voor de beoordeling van het 

kenniscentrum en de gevoelde betrokkenheid bij onze lectoraten. De beoordeling doet recht 

aan het vele werk dat het Kenniscentrum en de lectoraten daarbinnen in de afgelopen jaren 

hebben verzet. 

 

De aanbevelingen van de commissie sterken ons in de overtuiging dat de weg die wij met het 

HAN Instellingsplan 2016 - 2020 zijn ingeslagen ons onderwijs en onderzoek, en de 

verbinding ervan met het ons omringende werkveld, ten goede komt. 

 

Zo sluiten wij ons aan bij het pleidooi van de commissie aan de lectoraten om te werken aan 

een gezamenlijke focus die goed verbonden is met het HAN-zwaartepunt Health, is 

afgestemd met het IVS-beleid en die beschikt over heldere groeidoelstellingen over 

meerdere jaren. 

 

Het is een genoegen te lezen dat ook de commissie waarneemt dat onze lectoren zich goed 

manifesteren in veel regionale, landelijke en internationale netwerken gericht op duurzame 

zorg en health. Wij sluiten ons aan bij de aanbeveling de aanwezige netwerken stelselmatig 

in kaart te brengen en daarbij gerichte keuzes te maken, passend bij de focus, visie en 

missie. 

 

De constatering van de commissie dat de wisselwerking tussen onderwijs en onderzoek in de 

afgelopen jaren is gegroeid stemt ons trots en tevreden. De lectoraten leveren structurele 

bijdragen aan de invulling en vernieuwing van het verpleegkundig onderwijs. Docenten en 

studenten weten de weg te vinden naar het onderzoek. Zichtbaar wordt dat lectoraten zich 

richten op de borging en vernieuwing van het onderwijs en minder op de 

onderwijsuitvoering. Uw aanbevelingen ten aanzien van de inrichting nemen we mee in de 

organisatieverandering. 

 

In ons kwaliteitszorgsysteem is reeds voorzien dat, na afronding van de visitatie, onder-

zoekseenheden een nieuw meerjarenplan opstellen, met heldere doelen, streefnormen, 

criteria en inzicht in middelen en financiën. Daarmee komen we tegemoet aan de 

aanbeveling van de commissie ten aanzien van een meerjarenplan. Zo kan zicht op 

continuïteit worden gecreëerd en de aanwezige kwaliteit duidelijker en meer in samenhang 

worden gepresenteerd.  

  



 

 

 

 

Dit biedt ook meer gelegenheid om successen te vieren. Onderdeel van het meerjarenplan is 

ook de formalisering van activiteiten in het kader van kwaliteitszorg. 

 

Met betrekking tot de aanbeveling over de financiering: Het college is reeds voornemens om 

de financiering van het onderzoek binnen de context van het te wijzigen HAN-allocatiemodel 

te herijken. 

 

Tenslotte geven wij aan dat ook de organisatie van de ondersteuning in een eerste en 

tweede lijn onderdeel is van onze organisatieverandering. 

 

Daarmee menen wij recht te doen aan de aanbevelingen uit het rapport. 

 

Namens het College van Bestuur, 

 

 

 

 

C.P. Boele,  

voorzitter en portefeuillehouder onderzoek 


